
Wat is er aan de hand in e-bikeland?
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Een bankschuld van bijna 35,5 miljoen euro en een verlies van zo’n 78 miljoen euro: bij e-bikefabrikant Stella en
bij VanMoof staan de zaken er niet goed voor. Zijn e-bikemerken door een teruggang in de
consumentenbestedingen stuurloos geworden, of is de markt simpelweg verzadigd?

Nina van Klaveren
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